
HVS
HRVATSKI VESLAEKI SAVEZ
CROATIAN ROWING FEDERATION
10 000 Zagreb, Trg K. Cosica 11
Tel. +385 1 30 12 350; Fax. +385 1 5576650
e-mail: hvs@inet,hr
www.veslanje.hr

ZAPISNIK SA SJEDNTCE VIJECA KLUBOVA HVS-a

odrZane u petak. 27. travnia 20f 8. qodine s podetkom u 18 sati
u Zagrebu, SRC Jarun

Nazodni dlanovis pravom glasa i njihovi opunomo6enizastupnici:

VK Croatia - Boris Rihtar
VK Glagolja5 - Ante Milic
HVK Gusar - Mirko lvandi6
VK lktus - Davor Brust
VK lstra - Goran Fruk
VK Jadran Ri- Mate Poropat
VK Jarun - Krunoslav Klak
VK Korana - Nenad SuZnjevic
VK Krka - DraZen Crnoga6a
VK Medulin - Mladen Paveli6

HAVK Mladost -Zoran Emer5ic
HVK Mornar - Nik5a Malada
VK Neptun - Nives Crnoga6a
VK Ner. Gusar - Nata5a Susti6
VK Pag - Branko Markota
VK Sabljaci- Josip Kosteli6
VK Sava - Davor Mihovilic
VK Tre5njevka - Pero Grujin
HVK Vukovar - Bo2o Dinje5
VK Zagreb - KreSimir Lu6ic

Odsutni clanovi s pravom glasa: VK Adriaco, VK Arupinum, VK Biokovo, VK
Dupin, VK Jadran Zd, VK Jelsa, HVK Marina
Ka5tela, VK OSjak

Nazodni dlanovi bez prava glasa: VK Dunav - Zeljko Belec

Odsutni dlanovi bezprava glasa: VK Baranja, VK Ugrini6, VK Vrlika, VSD,
VSZSD, VSDNZ, VSIZ, VSz

Ostali nazodni: Branimir BaSi6 (predsjednik HVS), Krunoslav
Prenta5i6 (predsjednik NO), Zdravko Gaj5ak (gl.
tajnik HVS), Darko Mik5i6, Sre6ko Suk, Marina
Mihelic, Sandra Je2i6

Predsjednik Vijeca klubova Hrvatskog vesla6kog saveza (dalje: Vijece) g.
DraZen Crnogada otvorio je sjednicu i pozdravio sve nazodne. PredlaZe
Verifikacijskog povjerenika - g. Zorana Emer5i6a Sto je jednoglasno prihva6eno.
Verifikacijski povjerenik pregledom punomo6i utvrduje da je od 28 zastupnika
klubova - dlanova HVS-a s pravom glasom prisutno njih 20, te slijedom navedenog
zakljuduje da Sjednici prisustvuje dovoljan broj zastupnika dlanova za dono5enje
pravovaljanih odluka, te da je za usvajanje pojedinih odluka potrebno minimalno 11
glasova. G. Crnoga6a zahvaljuje verifikacijskom povjereniku te za dlanove radnog
predsjedni5tva predlale g. Krunoslava Klaka i g. Davora Brusta - jednoglasno
prihva6eno. Za ovjerovitelja Zapisnika g. Gorana Fruka - jednoglasno prihvadeno te
gdu Sandru Je2i6 za zapisnicara - jednoglasno prihva6eno.
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Predsjednik Vije6a predlaZe Dnevni red sjednice kako slijedi:

1. Otvaranje Vije6a i biranje radnih tijela Vijeca
1 . 1 Verifikac'rjskog povjerenika
1 .2 Radnog predsjedni5tva
1.3 Zapisni6ara
1 .4 Ovjerovitelja zapisnika
Usvajanje Zapisnlka sa sjednice Vije6a klubova odrZane 16.12.2017.
lzvje5ca za 2017 . godinu:
3.1 Predsjednika Saveza
3.1.1 Rasprava i usvajanje izvje56a
3.2 Financijsko poslovanje Saveza
3.2.1 Rasprava i usvajanje izvje56a
3.3 Nadzornog odbora
3.3.1 Rasprava i usvajanje izvje56a
lzmjene i dopune Pravila o vesladkim natjecanjima i Provedbena pravila
Urudenje priznanja Hrvatskog veslackog saveza za postignute sportske
rezultate

6. Pitanja, prijedlozi, obavijesti.

PredloZeni Dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad.2. Zapisnik sa sjednice Vije6a klubova odrZane 16. prosinca 2017. godine u

Zagrebu - usvojen je jednoglasno.

Ad.3.{ lzvje56e predsjednika - g. Ba5ic pozdravlja prisutne i zahvaljuje im na
dolasku. Pisano izvje5ce dostavljeno je u materijalima. lsti6e da je financi.lsko
poslovanje Saveza u pro5loj godini zadrlano na nivou olimpijske godine 5to je
izuzelno dobro za Sto zahvaljuje glavnom tajniku i tajni5tvu, te su na taj nacin
omogu6eni nesmetan rad izborne vrste, odlasci na natjecanja i pripreme. Savez se i

dalje s 99% financira iz sredstava HOO-a. Kupljena su dva damca osnovom dvije
zlatne medalje na Svjetskom juniorskom prvenstvu i to detverac bez i dvojac bez.
Sufinanciran je rad 4 trenera, te su i ostali treneri koji su pratili izbornu vrstu na
pripremama dobili dnevnu naknadu za svoj rad. Sto se ti6e vesladkih centara koji su
jedan od najvaZnijih projekata potpisan je ugovor o donaciji vezano uz kori5tenje
objekata u Zatonu uz veliki doprinos i angaZman predsjednika Vijeca, g. Crnogace na
6emu mu zahvaljuje, te je nabavljen ponton. Peru6a je jo5 uvijek problem koji se
nada da 6e se u suradnji s HVK Gusar odnosno zajednidkim angaZmanom s g.

lvan6i6em, predsjednikom Gusara takoder rije5iti ali tu je potrebna i suradnja s HEP-
om, te lokalnom upravom. Jedina regularna vesla6ka staza u Hrvatskoj, jezero Jarun
zahtjeva obnovu i pronalaZenje rje5enja kako se rije5iti lopoca tijekom ljeta. Zagreb je
dobio doma6instvo Svjetskog vesladkog studentskog prvenstva, dok je FISA HVS-u
ponudila da sudjeluje u nadmetanjuza doma6instvo Svjetskog kupa2020. godine. U

tom cilju su predstavnici FISA-e bili u inspekciji staze, te su dobivene preporuke Sto

bi trebalo napraviti kako-bismo mogli organizirati regatu FISA-e. Organizirani su
sastanci s voditeljem RSC Jarun koji je obe6ao da 6e pomo6i u zajednibkom
predstavljanju projekta prema Gradu i gradskim vlastima 1er bez pomo6i Grada taj
projekt se ne mole ostvariti. Potpisan je ugovor o partnerstvu s proizvodadem
damaca Fillipi kojim 6e Savez dobiti na kori5tenje 6amce za kvalitetne posade, kao i

mogu6nost otkupa istih po povoljnijim cijenama Sto 6e biti omogu6eno i klubovima.
Zahvaljuje na pomoci Vesladkom savezu Zagreba i svim klubovima i naravno
zahvala i destitka izborniku i svim vesladima i trenerima na postignutim rezultatima u
pro5loj godini.
G. Crnoga6a destita na izvanrednim organizacijskim i rezultatskim postignu6ima
Saveza, te istice kako je letvica podignuta jako visoko te 6e trebati dosta napora
ukoliko je Zelimo zadrZati na dostignutoj razini.
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Ad.3.1.1 G. Crnoga6a daje izvje56e na raspravu i usvajanje. lzvje56e Predsjednika je
jednoglasno usvojeno.

Ad.3.2 Financijsko poslovanje Saveza - g. Gaj5ak ukratko upoznaje prisutne sa
financijskim poslovanjem Saveza. Bilanca i lzvjeitaj o prihodima i rashodima poslane
su u materijalima, sve planirane aktivnosti su odradene a Savez nema nikakovih
potraZivanja ni dugovanja.

Ad.3.2.1 Rasprava i usvajanje izvje56a - g. Crnoga6a daje izvje5ce na glasanje te je
izvjeS6e jednoglasno usvojeno.

Ad.3.3 lzvje5ce Nadzornog odbora - g. Prenta5ic upoznaje prisutne s promjenom u
sastavu nadzornog odbora odnosno g. Mihovili6 je odstupio s mjesta predsjednika, te
je nadzorni odbor na svojoj sjednici odrZanoj 16. prosinca2017. godine izabrao g.
Prenta5i6a za predsjednika dok g. Mihovilic i dalje ostaje 6lan. Pismeno izvje56e
nadzornog odbora poslano je u materijalima. Nadzorni odbor zadovoljan je radom
tijela Saveza a narodito rezultatima ostvarenima u pro5loj godini, dvije svjetske zlatne
medalje u juniorima i to jedna u Zenskoj kategoriji je veliki uspjeh te naravno
seniorska svjetska i europska medalja su ostvarenja o kojima ve6ina Saveza moZe
samo sanjati.

Ad.3.3.1 Rasprava i usvajanje izvje56a. lzvjeS6e Nadzornog odbora jednoglasno je
usvojeno.

Ad.4 lzmjene i dopune Pravila o vesladkim natjecanjima i Provedbena pravila - g.
Fruk poja5njava za5to je ova to6ka na dnevnom redu, iako su Pravila usvojena pro5le
godine. Prirnjenom Pravila uoiene su odredene tehnidke pogre5ke i nedostaci koje
se 2eli ispravitite uskladiti s Pravilima FISA-e kao Sto su npr. spol kormilara (kormilar
ne mora biti istog spola kao i posada), teZina kormilara mora biti minimum 55 kg te
mo2e imati najvi5e 15 kg mrtvog tereta, teZina lakih veslada i posada te ostale
izmjene koje su klubovi dobili u materijalima. PredloZene izmjene i dopune
jednoglasno su usvojene.

Ad.5 Urudenje priznanja Hrvatskog vesla6kog saveza za postignute sportske
rezultate - g. Crnoga6a i g. Ba5i6 podijelili su plakete i priznanja klubovima,
vesladima i trenerima osvajadima medalja na Svjetskim i Europskim prvenstvima u

2017 . godini.

Ad.6 Pitanja, prijedlozi, obavijesti - g. Klak zadovoljan je Sto je u raspis HVP-a u5la i

disciplina "dvojac bez" za Zene Sto je on jo5 prije nekoliko godina predlagao. G.
Gaj5ak pojaSnjava da je izbornik predlo2io uvodenje discipline dvojca ,,bez" za Zene i

detverca ,,bez" za mlade juniore, te ukidanje dvojca ,,sa" za seniore.
G. Suka zanima za5to se Hrvatsko vesladko prvenstvo ne odr2ava u rujnu, te
predlaZe da se na ovoj sjedniciVijeca dogovori pogodnijitermin. G. Gaj5ak odgovara
kako je prema odluci lzvr5nog odbora termin odrZavanja HVP prepu5ten struci tj.
izborniku i trenerima koji su na svom sastanku odrZanom u studenom u Vodicama
donijeli odluku o terminu koju je lzvr5ni odbor potvrdio i uvrstio u kalendar za 2018.
godinu. G Crnoga6a odgovara da termin HVP-a nije todka Dnevnog reda na ovoj
sjednici, ali da je temeljem Poslovnika o radu Vije6a mogu6e predsjedniku Vijeca i

izvan rada Vije6a dostaviti pitanja i prijedloge pa preporuda g. Suku da iskoristi takvu
mogu6nost.
G. Mihovili6 pita kako je mogu6e da veslad ode na pripreme izborne vrste, a kada se
vrati traZi ispisnicu iz kluba jer mu je obe6an nastup na Svjetskom prvenstvu ako
prede u drugi klub. lzbornik, g. MikSi6 odgovara da je to nemogu6e i da je veslad
vjerojatno ne5to krivo razumio te da se todno zna tko i prema kojim rezultatima moZe
i6i na Europsko i na Svjetsko prvenstvo a ne prema dlanstvu u odredenom klubu.
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Povodom pitanja g. Mihovili6a g. Crnogaca zahvaljuje izborniku Sto se od 2017.
godine vi5e paZnje posvecuje i najperspektivnijim mladim juniorima u smislu da ih se
poziva na pripreme juniorske izborne vrste.

Sjednica je zavr5ila u 19:10 sati.

Zapisni6ar:

Sandra JeZi6

Ovjerovitelj zapisnika:

Goran Fruk
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Predsjednik Vije6a k iova HVS-a:

DraZen
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